
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 451
Ser ministeren det som et kvalitetsløft, at børn fremover ses af pædiatrisk læ-
ge? Og i så fald hvornår forventes den praksis at blive udbredt til hele landet,
så der ikke er forskel på om man bor i København eller Jylland samt om det
er hverdag eller weekend?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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